
Convencen Arroyo perqu� continu�

L'actual president va af irmar ahir que plegaria per� que ara no era el moment

Imatge de l'assemblea d'ahir al vespre. /  Foto: JOAN

SABATER.

La reuni� de la directiva del Sarri� dijous al vespre va causar

l'efecte volgut pels vicepresidents Costa i Mallola, que Arroyo es

mantingu�s en el c�rrec. ÇEm van fer veure que jo els havia posat

en aix� i que ara no podia marxar. I tenen ra�. Ara seria lleig

deixar-ho. Ho deixar�, segur, per� ara no �s el momentÈ, va

admetre Arroyo, el president, ahir en l'assemblea de socis que es va

fer al local d'El Coro.

El primer equip ha obtingut aquest any l'ascens a la divisi� de plata.

Ahir en la reuni� no es va donar res per fet, per� era f�cil deduir que

ara mateix tothom veu m�s a prop que l'equip continu� jugant en la

primera estatal. La principal ra�, el cost de jugar-hi. El vicepresident

econ�mic, Jordi Costa, ho va explicar ras i cur t. ÇFer una plantilla m�nima per jugar en la divisi� de plata costa

uns 260.000 euros. El primer equip aquest any en va valer 60.000.È Ning� va voler descar tar res abans d'hora,

per� a hores d'ara nom�s s'han pogut assegurar un patrocinador Çan�nimÈ de 10.000 euros.

L'aprovaci� dels comptes va ser r�pida i per aclamaci�. Nom�s en els precs i preguntes van sorgir algunes veus

cr�tiques quant al trencament amb el patrocinador, del qual, des de la taula es va elogiar reiterament el fet que

havia satisfet f ins a l'�ltim euro del primer any de patrocini. La ra� del trencament, Çla p�rdua de conf ian�a

m�tuaÈ. Tamb� es va explicar que el cost de la fase d'ascens s'havia cober t adequadament i es va apuntar f ins i

tot Çsuper�vitÈ.
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